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Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie wymiany biało-czerwonych słupków na czarne 
żeliwne z herbem Lublina. 

�k�w ro�r�'westycji obejmującej nawierzchnię 

ciągów pieszych po obu stronach ul. Lubartowskiej na odcinku od Ratusza do al. Tysiąclecia wraz z 

przystankiem autobusowym znacznej poprawie uległa estetyka tej części centrum naszego miasta. 

Niestety na chodniku po stronie zachodniej na krótkim odcinku między ul. Bajkowskiego, a 

wjazdem na parking odtworzono stan wcześniejszy w postaci 7 szt. biało-czerwonych grubych 

słupków stalowych oraz szarej barierki wygrodzeniowej. Taki dobór urządzeń bezpieczeństwa 

ruchu jest całkowicie nieakceptowany w zabytkowej części miasta i w dużej części niweczy 

estetycznie pozytywny efekt dokonanej modernizacji chodników. W związku z powyższym oraz 

małym koszcie takich prac (mówimy raptem o kilku słupkach i niewielkiej barierce) proszę, aby 

zlecono w ramach bieżących prac przy drogach wymianę biało-czerwonych słupków na czarne 

żeliwne z herbem Lublina, a stalowej bariery wygrodzeniowej na analogiq.ne czarne słupki żeliwne 

zespolone ze sobą ozdobnym łańcuchem. 

Dodatkowo w związku z nagminnym rozjeżdżaniem nowych chodników, 

nieprzystosowanych do obciążenia przez pojazdy (nowe płyty wkrótce zaczną pękać, tak jak było 

kilka lat temu przy ul. Peowiaków) proszę o zaprojektowanie i wykonanie słupków blokujących 

wjazd na chodnik przy wlotach bocznych ulic: Noworybnej, Kowalskiej, Świętoduskiej oraz 

odcinka chodnika po wschodniej stronie ul. Lubartowskiej między skrzyżowaniami z ul. 

Noworybną i ul. Kowalską. 

Ufam, że zależy Panu na dobrym wyglądzie ścisłego centrum miasta, przy samym budynku 

Ratusza, a takie bezpieczeństwie pieszych i tym samym mój wniosek zyska przychylność i zostanie 

skierowany do realizacji. 


